
                                            Protokół Nr XXIII /2016 

 Sesji  Rady  Gminy  w  Oksie  odbytej  w   dniu  12 pażdziernika  2016 roku. 

 

           Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy w Oksie Pan Zbigniew 

Bełtowski witając zgromadzonych uczestników Sesji. Przewodniczący Rady zapoznał 

z porządkiem obrad. Porządek obrad został poddany pod głosowanie. Wszyscy 

jednogłośnie byli za jego przyjęciem. Na stan 15 radnych udział w Sesji wzięli wszyscy 

radni zgodnie z załączoną listą obecności. 

 

     Porządek obrad  : 

  

1. Interpelacje radnych. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie : 

 zmiany w budżecie gminy na 2016 rok 

3. Zapytania i wolne wnioski. 

4. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych. 

5. Zamknięcie obrad. 

 

Z pytaniem  zwrócił się radny Pan Adamczyk Ryszard dlaczego jest zwołana Sesja, 

Pan Wójt udzielił odpowiedzi iż jest to konieczność obowiązkowa w związku            z 

otrzymaną promesą na drogę  Błogoszów  kol. Ogarska oraz Błogoszów -Lipno .   

Ad.3 

 

Podjęcie uchwał w sprawie : 

- zmian w budżecie gminy  na 2016 rok 

W tej sprawie zabrał głos radny Adamczyk Ryszard który zgłosił swoje zastrzeżenia 

do  uzasadnienia uchwały, gdyż jest nieadekwatne do wyjaśnień , które złożył Wójt     a 

które powinny znaleźć się w uzasadnieniu do uchwały. 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

 

Ad. 4 

W zapytaniach i wolnych wnioskach głos zabrali: 

- radny z Oksy Kolekta – co z drogą do Pana Kowalskiego,jest wiele uwag dotyczących 

budowy tej drogi. 

- radny z Zakrzowa Dąbrowski – czy będą robione powiatowe odcinki dróg Zakrzów-

Zalesie-Lipno. Wójt udzielił odpowiedzi iż będą robione. 

- radna z Rembiechowy Ponicka – co z drogami polnymi w Rembiechowie. 

 

Ad. 5 

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych : 

radnemu z Oksy -  dnia 11 października odbył się częściowy odbiór drogi, na ulicy 

Leśnej mają być częściowe nakładki, będzie ponowny odbiór i wykonawca  dokona 

poprawek. Na tą drogę jest gwarancja na 3 lata lecz jest obawa czy firma będzie istniała 

na rynku. 



Radnej z Rembiechowy – co do  dróg , nam zależy na drogach ponieważ jest naliczany 

podatek od dróg, natomiast zebranie oraz wydanie decyzji organizuje Starostwo za 

zgodą Wojewody. 

Przewodniczący Rady zakomunikował iż Strażacy używają niewłaściwego zwrotu    w 

stosunku do Wójta Gminy, zwrócił się do radnej o wyjaśnienie tej kwestii , również 

radny Pan Kolekta  zobowiązał się do wyjaśnień w tej sprawie. 

 

 

W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji Przewodniczący Rady podziękował         za 

udział  w obradach oraz dokonał zamknięcia obrad. 

Protokólant : J.Mróz. 

      


